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انیمیشن سینمایی »بچه زرنگ2« قرار است به زودی به تهیه کنندگی حامد جعفری، در گروه هنر 
پویا ساخته شود. حامد جعفری مدیرعامل گروه هنر پویا درباره ساخت این انیمیشن سینمایی بیان کرد: 
بر اساس مدل ها و الگوهای تجربه شده و موفق جهانی، وقتی فیلمی مورد استقبال قرار می گیرد یعنی 
قهرمان قصه و شخصیت های آن ارتباط لازم را با مخاطبان برقرار  کرده اند و همین اتفاق زمینه ساز تولید 

قسمت ها و دنباله های بعدی فیلم می شود.
وی عنوان کرد: فرایند نگارش فیلمنامه »بچه زرنگ 2« آغاز شــده که حدود 6 تا ۸ ماه طول خواهد 

کشید و پس از آن در سال 140۳ فرایند ساخت این انیمیشن سینمایی را آغاز می کنیم./صباخبر

برای توسعه همکاری مشترک با رویکرد کارآفرینی در حوزه های مختلف هنر- صنعت سینما، نشستی 
با حضور رییس و معاونان پارک ملی علوم و فناوری های نرم و مدیرعامل و اعضای هیئت رئیسه و رؤسا و 
اعضای  اصناف خانه سینما برگزار شد. در این نشست که با هدف آشنایی طرفین با ظرفیت های یکدیگر 
در عرصه سینما برگزار شد، بعد از ارائه گزارشی از فعالیت های پارک ملی علوم، هر یک از روسای صنوف 

خانه سینما به بیان نظرات و پیشنهادات خود پرداختند.
در ادامه برخی از مهمترین مسائل سینمای ایران مورد بحث و بررسی قرار گرفت و در مورد راهکارهای 

توسعه همکاری های مشترک در عرصه سینما هم اندیشی شد./صباخبر

 برگزاری نشست مدیران پارک ملی علوم با صنوف خانه سینمابچه زرنگ۲ در مرحله نگارش قرار دارد

فیلم مستند »پردیس های خیال« به کارگردانی 
هادی آفریده در قالب برنامه »فیلمواره چشم هفتم در 
میراث« که با همکاری موزه سینما و ایکوم )شورای 
بین المللی موزه ها( هرماه برگزار می شود، به نمایش 
درآمد و پس از آن هادی آفریده به ارائه توضیحاتی در 
خصوص این فیلم پرداخت و با مخاطبان موزه سینما 

به گفت و گو نشست.
هــادی آفریــده درباره روند ســاخت مســتند 
»پردیس های خیــال« گفت: طرح اولیــه این فیلم 
در سال 1۳۹4 نوشــته شــد و فیلمبرداری آن نیز 
از تابستان 1۳۹5 آغاز شــد. آن زمان دوران جالبی 
برای من بود زیرا روزی که از تهــران به همراه گروه 
فیلمبرداری خارج شدم به صورت پیوسته تا دو ماه 
در بیابان بودیم زیرا فکر می کردیم این تداوم زمانی 
می تواند به ما کمک کند و مفهــوم باغ ایرانی را به ما 

نزدیک کند.
وی ادامه داد: زمانی که در کویر هستید و وارد این 

باغ ها می شوید، می توانید این باغ ها را درک کنید.
آفریده با بیان اینکه پیش از این فیلم اثری درباره 
تخریب باغ های دویست ساله تهران ساخته بود، افزود: 
عبدالله انوار پژوهش های بسیار خوبی درباره باغ های 
تهران انجام داده بود. در هنــگام پژوهش در زمینه 
باغ ایرانی اطلاعات زیادی به دست آوردم و از جایی 
احساس کردم مقدار داده ها بسیار زیاد شده است و 

درنتیجه به ایده این پروژه رسیدم.
این مستندســاز افزود: یک ســال بعد از ساخت 

»پردیس های خیال« قنات ایرانی در یونســکو ثبت 
جهانی شــد و از دل این پروژه، فیلم مربوط به قنات 
ایرانی شــکل گرفت. آن فیلم یــک مجموعه پنج 
قسمتی شد که به زبان عامیانه مجموعه قنات ایرانی 
را توضیح می داد و یک مســتند کوتاه مستقل به نام 
»کاریز قصه آب« که چکیده 250 دقیقه مستند بلند 

بود، از آن استخراج شد.
آفریده بــا بیان اینکه ناصر مشــهدی زاده مدتی 
مسئول پرونده ثبت جهانی باغ های ایرانی در یونسکو 
بود، افزود: به همین دلیل اطلاعــات زیادی در این 
خصوص داشت. و دو باغ ایرانی ساخت که یکی در بافق 
و دیگری در جنوب کشور واقع شده است. در یزد نیز 
افرادی در بخش خصوصی این کار را انجام داده اند، اما 
همچنان گستردگی تخریب در حوزه میراث فرهنگی 

وسعت زیادی دارد.
کارگردان مستند »زیر درختان کاج« خاطرنشان 
کرد: سال 1۳۹0 فیلم »چنارستان« را درباره خیابان 
ولیعصر در طول یک قرن ساختم که 6000 چنار در 
آن وجود داشت. اما اکنون تعداد درختان بسیار کمتر 
شده است. دو سال قبل نیز پیش از چهارراه پارک  وی 
40 درخت چنار بالای صد سال قطع شد و کسی هم 
پیگیر این مسئله نبود. در بخش های دیگری از این 

خیابان نیز این اتفاق رخ داده است.
این مستند ســاز درباره دلیل نپرداختن به 
باغ های سایر نقاط کشور در فیلم »پردیس های 
خیال« گفــت: دلیل غیبت ســایر باغ های 

شاخص این بود که تمرکز 
ما بیشــتر بــر باغ های 
مناطق کویری کشــور 
بود . در مازندران، گیلان 

و آذربایجــان باغ هــای 
زیبایی وجود دارد. هدفم این 

بود که پروژه باغ های ایرانی و 
قنات ها با وجود همه سختی ها 
حتما در تلویزیون ساخته شود، 

زیرا هنوز تنها راهی که می شود 
مســتند را به مردم عرضه کرد 

تلویزیون است و ســینما تک ها و 
برنامه های اینچنینی تنها مخاطبان 

ویژه دارند./صباخبر

هادی آفریده:

تنها راه عرضه مستند به مردم تلویزیون است


